



**Mötesgrupp**  
SRRS/Östra

**Mötesort**  
Digitalt

**Mötesdatum**  
2023-08-17

**År/Mötesnr**  
2023/05

**Närvarande**

Paula Pukk (ordförande), Elin Nylander (vice ordförande), Jennifer Sincic (sekreterare), Susanne Bokander (suppleant)

**Anmält förhinder**

Leelo Pukk (kassör)

### §43.Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

43.1. *Val av protokollförare*

Jennifer Sincic utsågs till protokollförare vid dagens möte.

43.2. *Val av protokolljusterare*

Elin Nylander utsågs att justera protokollet från dagens möte.

43.3. *Godkännande av dagordning*

Dagordningen godkändes.

### §44.Föregående mötesprotokoll

44.1. Styrelsen noterade att protokoll från styrelsemöte 2023-05-04 är justerat, skickat till Central och uppladdat på hemsidan.

### §45.Rapport AU

45.1. Inga AU-beslut sedan föregående möte.

### §46.Bordlagda ärenden

46.1. Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte.

### §47.Inkomna ärenden

47.1. *Gratis självstudiekurs i föreningskunskap*

- Samtliga i styrelsen ska genomföra kursen. Avstämning nästa styrelsemöte.

### §48.Ekonomiärenden

48.1. *Inga nya ekonomiärenden har kommit in sedan föregående medlemsmöte.*

### §49.Medlemsärenden

49.1. *Inget att rapportera.*

### §50.Aktiviteter

50.1. *Utställning BISS 2025*

- Styrelsen har förslag på domare, Timmy Ralfe, Marko Lepasaar och Monika Pehr som är inskickade. Inväntar svar från Central.

50.2. *Utställning 21/5 2023*

- Utställningen är genomförd. Dagen fortlöpte utan bekymmer.

**Justeras mötesordförande**

Paula Pukk

**Justeras protokolljusterare**

Elin Nylander

**Protokollförare**

Jennifer Sincic



Mötesgrupp  
SRRS/Östra

Mötesort  
Digitalt

Mötesdatum  
2023-08-17

År/Mötesnr  
2023/05

**Närvarande**

Paula Pukk (ordförande), Elin Nylander (vice ordförande), Jennifer Sincic (sekreterare), Susanne Bokander (suppleant)

**Anmält förhinder**

Leelo Pukk (kassör)

- Att ta med inför nästa års utställning är att styrelsen skulle kunna påbörja arbetet tidigare med att leta sponsorer för att öka chansen att få med nya sponsorer.

50.3. *Inventering av förråd*

- Styrelsen beslutade att förråd inventeras och städas måndag den 28/8. Tid beslutas över messenger.

50.4. *RR-nytt*

- Nästa manusstopp för tidningen 21/8.
- Styrelsen beslutade att information om kommande aktiviteter ska skickas in. Inbjudan till RR-race ska skrivas och skickas in. Information och "blänkare" inför årets hundmässan och rasmonter för att väcka intresse i god tid.

50.5. *Clinic massage*

- Nytt tillfälle inbokat den 11/11 -23 på Karma hundcenter. Styrelsen beslutade att information skickas in till kommande datum av RR-nytt samt att lägga ut om anmälan på sociala medier.

50.6. *Föreläsningar*

- Styrelsen har haft fortsatt kontakt med föreläsare gällande hundspråk och anti-jakt (detta utifrån resultatet på en omröstning för våra medlemmar på vår facebook-sida).
- Styrelsen har haft fortsatt kontakt med föreläsare gällande friskvård, samt var det i så fall kan hållas.
- Styrelsen har sett över möjlighet att få stöd från Central vid bokning av föreläsare och fått det bekräftat. Detta för att kunna erbjuda alla medlemmar att delta, oavsett lokalklubb.

50.7. *RR-race*

- Söndagen den 22/10 är inbokad vid Åkersberga hundkapplöpningsbana (samling 10:30). Inbjudan läggs ut på hemsidan, på sociala medier och i RR-nytt.
- Styrelsen beslutade att avgift för att delta kommer att bli 200 kr/anmäld hund.
- Styrelsen beslutade att genomföra gemensam uppvärmning innan hundarna får börja springa.

50.8. *Promenader*

- Styrelsen beslutade att hitta datum för promenader under hösten, gärna i olika delar av regionen.

50.9. *Viltspår, kurs och mästerskap*

- Mästerskapet är genomfört. Dagen fortlöpte utan bekymmer.
- Kursen ställdes in på grund av lågt intresse och få deltagare anmälda.

50.10. *Simning*

- Ett erbjudande om prova-på-simning som aktivitet har inkommit. Paula tar kontakt kring detaljer.

50.11. *Stockholms hundmässan & rasmonter*

- Information och "blänkare" inför hundmässan och rasmontern publiceras i RR-nytt och på sociala medier under hösten.
- Styrelsen behöver börja fundera på monterns uppbyggnad och utseende och inventera om något material behövs införskaffas.

Justeras mötesordförande

Paula Pukk

Justeras protokolljusterare

Elin Nylander

Protokollförare

Jennifer Sincic



**Mötesgrupp**  
SRRS/Östra

**Mötesort**  
Digitalt

**Mötesdatum**  
2023-08-17

**År/Mötesnr**  
2023/05

**Närvarande**

Paula Pukk (ordförande), Elin Nylander (vice ordförande), Jennifer Sincic (sekreterare), Susanne Bokander (suppleant)

**Anmält förhinder**

Leelo Pukk (kassör)

---

### §51. Övriga ärenden

51.1. *Middag med styrelsen*

- Styrelsen föreslog lördagen den 16/9 för middag. Alla medlemmar i styrelsen återkommer om de kan delta det datumet i över messenger.

### §52. Mötets avslutande

- 52.1. Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

---

**Justeras mötesordförande**

Paula Pukk

**Justeras protokolljusterare**

Elin Nylander

**Protokollförare**

Jennifer Sincic